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IX ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS 

TARYBA 

 

25 POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

(posėdis vyko nuotoliniu būdu)  

 

2021 m. gegužės 27 d. Nr. T-7 

Plungė 

 

Posėdis įvyko 2021 m. gegužės 27 d., 13.00 – 15.07 val. 

Posėdžio pirmininkas – Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

Posėdžio sekretorė – Jovita Šumskienė, Protokolo skyriaus vedėja. 

Posėdyje nuotoliniu būdu dalyvavo 23 Savivaldybės tarybos nariai. 

Posėdyje nedalyvavo: Raimondas Doviltis, VšĮ Plungės rajono savivaldybės ligoninės 

Neurologijos skyriaus vedėjas,  Tadas Šetkauskis, Neįgalumo ir darbingumo nustatymo tarnybos 

prie Socialinės apsaugos ir darbo ministerijos Plungės teritorinio skyriaus vedėjo pavaduotojas. 

Kviestų asmenų sąrašas pridedamas.  

Nuotoliniu būdu vykusio Savivaldybės tarybos 25 posėdžio vaizdo įrašas publikuojamas 

Plungės rajono savivaldybės www.youtube.com kanale.   

DARBOTVARKĖ: 

1. Savivaldybės tarybos 25 posėdžio darbotvarkės tvirtinimas. 

2. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. balandžio 11 d. sprendimo Nr. T1-72 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos komitetų sudėčių patvirtinimo“ pakeitimo. 

3. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. balandžio 25 d. sprendimo Nr. T1-107 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos Antikorupcijos komisijos sudarymo“ ir jį keitusio 

sprendimo pakeitimo. 

4. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. balandžio 25 d. sprendimo Nr. T1-110 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos veiklos reglamento keitimo komisijos sudarymo“ ir jį 

keitusių sprendimų pakeitimo. 

Pranešėjas Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

5. Dėl Plungės rajono pramonės parko steigimo inicijavimo. 

Pranešėjai: 

Aušrinė Ulė, UAB „Smart Continent LT“ vyresnioji analitikė, 

 Žaneta Vaitkuvienė, Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėja.    

6. Dėl pritarimo Plungės rajono savivaldybės 2020-2022 metų strateginio veiklos plano 

2020 metų įgyvendinimo ataskaitai. 

Pranešėja Jurgita Saldukienė, Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėjo 

pavaduotoja. 

7. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. balandžio 23 d. sprendimo Nr. T1-47 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės vaikų ir jaunimo socializacijos (vasaros poilsio) programų 

rėmimo konkurso tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo. 

8. Dėl biudžetinių įstaigų – Plungės r. Platelių gimnazijos ir Plungės r. Šateikių pagrindinės 

mokyklos – reorganizavimo sąlygų aprašo patvirtinimo. 

9. Dėl Plungės r. Liepijų mokyklos nuostatų patvirtinimo. 

10. Dėl biudžetinių įstaigų - Plungės akademiko Adolfo Jucio progimnazijos ir Plungės 

vyskupo Motiejaus Valančiaus pradinės mokyklos - reorganizavimo sąlygų aprašo patvirtinimo. 

11. Dėl Plungės akademiko Adolfo Jucio progimnazijos nuostatų patvirtinimo. 

http://www.youtube.com/


2 

 

12. Dėl specialiosios tikslinės dotacijos mokymo lėšų dalies, tenkančios Savivaldybei, 

apskaičiavimo, paskirstymo ir panaudojimo tvarkos aprašo patvirtinimo. 

13. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. sausio 28 d. sprendimo Nr. T1-7 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų, ikimokyklinį ugdymą vykdančių įstaigų, 

formalųjį švietimą papildančių įstaigų bei Plungės paslaugų ir švietimo pagalbos centro 

pedagoginių pareigybių ir nepedagoginių pareigybių, finansuojamų iš mokymo lėšų, ir etatų 

normatyvų patvirtinimo“ pakeitimo. 

14. Dėl įkainių už pagrindinės sesijos valstybinių ir mokyklinių brandos egzaminų 

vykdymą, mokyklinių brandos egzaminų kandidatų darbų vertinimą ir apeliacijų nagrinėjimą, 

pakartotinės sesijos valstybinių ir mokyklinių brandos egzaminų vykdymą, kandidatų darbų 

vertinimą ir apeliacijų nagrinėjimą patvirtinimo. 

15. Dėl Plungės rajono savivaldybės švietimo įstaigų, įgyvendinančių ikimokyklinio ir 

priešmokyklinio ugdymo programas, ikimokyklinio ir priešmokyklinio ugdymo grupių darbo 

vasaros metu. 

16. Dėl VšĮ Plungės atviro jaunimo centro įstatų patvirtinimo. 

Pranešėja Vida Bondauskienė, Švietimo, kultūros ir sporto komiteto pirmininkė. 

17. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. kovo 21 d. sprendimo Nr. T1-47 „Dėl 

Socialinės paramos mokiniams teikimo Plungės rajono savivaldybėje tvarkos aprašo patvirtinimo“ 

pakeitimo. 

18. Dėl Plungės socialinių paslaugų centro bendruomeniniuose vaikų globos namuose 

teikiamos ilgalaikės (trumpalaikės) globos paslaugos kainos patvirtinimo. 

19. Dėl Socialinių paslaugų poreikio nustatymo ir skyrimo  Plungės rajono savivaldybėje 

tvarkos aprašo patvirtinimo. 

Pranešėjas Raimondas Doviltis, Sveikatos ir socialinės apsaugos komiteto pirmininkas. 

20. Dėl Plungės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančio nekilnojamojo turto 

nurašymo. 

21. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2005 m. birželio 16 d. sprendimo Nr. T1-6-153 

„Dėl turto Žemaičių Kalvarijos kultūros centrui perdavimo“ pakeitimo. 

22. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2018 m. liepos 26 d. sprendimo Nr. T1-156 

„Dėl Viešame aukcione parduodamo Savivaldybės nekilnojamojo turto ir kitų nekilnojamųjų daiktų 

sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo. 

23. Dėl sutikimo perimti kompiuterinę įrangą Savivaldybės nuosavybėn ir jos perdavimo 

valdyti, naudoti ir disponuoti patikėjimo teise. 

24. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. sausio 28 d. sprendimo Nr. T1-21 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. lapkričio 26 d. sprendimo Nr. T1-272 „Dėl 2021–

2028 metų Plungės rajono savivaldybės vietinės reikšmės kelių (gatvių) tvarkymo prioritetų sąrašo 

kriterijų patvirtinimo“ pakeitimo“ pakeitimo. 

25. Dėl 2021–2028 metų Plungės rajono savivaldybės kaimiškųjų seniūnijų prioritetinių 

vietinės reikšmės kelių (gatvių) tvarkymo sąrašo patvirtinimo. 

26. Dėl Plungės rajono savivaldybės seniūnijų seniūnaičių sueigos ir išplėstinės seniūnaičių 

sueigos nuostatų patvirtinimo. 

27. Dėl Plungės rajono savivaldybės seniūnaičių rinkimų organizavimo tvarkos aprašo 

patvirtinimo. 

28. Dėl Plungės rajono savivaldybės vietos gyventojų apklausos organizavimo tvarkos 

aprašo patvirtinimo. 

29. Dėl pavadinimo gatvei suteikimo. 

30. Dėl Plungės rajono savivaldybės infrastruktūros plėtros rėmimo programos komisijos 

sudėties ir Komisijos darbo reglamento patvirtinimo. 

31. Dėl Savivaldybės infrastruktūros pripažinimo prioritetine kriterijų ir Plungės rajono 

savivaldybės infrastruktūros pripažinimo prioritetine tvarkos aprašo patvirtinimo. 

32. Dėl valstybės nekilnojamojo turto perėmimo Plungės rajono savivaldybės nuosavybėn. 

Pranešėja Daina Martišienė, Ūkio, ekologijos ir kaimo reikalų komiteto pirmininkė. 
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33. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. kovo 25 d. sprendimo Nr. T1-90 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės biudžetinių įstaigų didžiausio leistino pareigybių (be pareigybių, 

finansuojamų iš ugdymo reikmėms finansuoti lėšų) skaičiaus patvirtinimo“ pakeitimo. 

34. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. balandžio 29 d. sprendimo Nr. T1-116 

„Dėl pritarimo uždarosios akcinės bendrovės „Plungės šilumos tinklai“ įstatinio kapitalo 

mažinimui“ pakeitimo. 

35. Dėl 2022 metų nekilnojamojo turto mokesčio tarifo nustatymo. 

36. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 18 d. sprendimo Nr. T1-50 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės 2021 metų biudžeto patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų 

pakeitimo. 

37. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. birželio 27 d. sprendimo Nr. T1-165 

„Dėl ilgalaikės paskolos paėmimo ir panaudojimo“ pakeitimo. 

38. Dėl Savivaldybės būstų pardavimo. 

39. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. rugsėjo 24 d. sprendimo Nr. T1-204 

,,Dėl Vietinės rinkliavos už leidimų atlikti kasimo darbus Plungės rajono savivaldybės viešojo 

naudojimo teritorijoje, atitverti ją ar jos dalį arba apriboti eismą joje išdavimą nuostatų 

patvirtinimo“ pakeitimo. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis, Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pirmininkas. 

40. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos veiklos reglamento patvirtinimo. 

Pranešėja Asta Beierle Eigirdienė, Komisijos pirmininkė. 

41. Dėl pritarimo viešosios įstaigos Plungės rajono greitosios medicinos pagalbos 2020 

metų veiklos ataskaitai. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis, Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pirmininkas. 

PAPILDOMAS KLAUSIMAS. 

42. Dėl leidimo išnuomoti negyvenamąsias patalpas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis, Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pirmininkas. 

43. Informacijos, klausimai, paklausimai. 

 

1. SVARSTYTA. Savivaldybės tarybos 25 posėdžio darbotvarkės tvirtinimas. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pristatė posėdžio darbotvarkę, kurioje yra 43 

klausimai. Paminėjo, kad darbotvarkėje yra 2 papildomi klausimai, kurie buvo aptarti prieš posėdį 

vykusiame Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto posėdyje. Klausė, ar yra pastabų dėl 

darbotvarkės. 

Darbotvarkė patvirtinta bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Posėdžiauti pagal pakoreguotą darbotvarkę.  

 

Savivaldybės meras posėdžio vedimą perdavė savo pavaduotojai A. Beierle Eigirdienei, nes 

jis turės pristatyti 2, 3 ir 4 klausimus. 

 

2. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. balandžio 11 d. sprendimo 

Nr. T1-72 „Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos komitetų sudėčių patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Audrius Klišonis, Savivaldybės meras, trumpai pristatė sprendimo projektą. 

Meras siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-128 pridedamas). 

 

3. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. balandžio 25 d. sprendimo 

Nr. T1-107 „Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos Antikorupcijos komisijos sudarymo“ ir jį 

keitusio sprendimo pakeitimas. 

Pranešėjas Audrius Klišonis, Savivaldybės meras, trumpai pristatė sprendimo projektą. 

Meras siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 
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NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-129 pridedamas). 

 

4. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. balandžio 25 d. sprendimo 

Nr. T1-110 „Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos veiklos reglamento keitimo komisijos 

sudarymo“ ir jį keitusių sprendimų pakeitimas. 

Pranešėjas Audrius Klišonis, Savivaldybės meras, trumpai pristatė sprendimo projektą. 

Meras siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-130 pridedamas). 

 

Toliau posėdį vedė Savivaldybės meras Audrius Klišonis. 

 

5. SVARSTYTA. Plungės rajono pramonės parko steigimo inicijavimas. 

Pranešėja Aušrinė Ulė, UAB „Smart Continent LT“ vyresnioji analitikė, paminėjo, jog kartu 

su Žaneta Vaitkuviene parengė trumpą pristatymą apie Plungės rajono pramoninės teritorijos plėtros 

galimybių studiją (toliau – galimybių studija). Pasinaudodama iš anksto parengtomis skaidrėmis, 

trumpai pristatė pagrindinius studijos akcentus (medžiaga pridedama). 

Žaneta Vaitkuvinė, Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėja, paminėjo, jog su 

konsultantų pagalba parengta galimybių studija dar tobulinama, kad būtų galimybė ją rodyti 

nacionaliniu bei tarptautiniu lygmeniu. Pasak jos, dar nėra įtrauktos visos pramonės įmonės; tai dar 

bus padaryta. Toliau vedėja trumpai pristatė sprendimo projektą. 

Liudas Skierus kalbėjo apie kai kuriuos A. Ulės paminėtus skaičius, t. y. apie numatomą 

naudą ir pan. Pasak jo, jie neatitinka realios tikrovės.  

Žaneta Vaitkuvienė paprašė tarybos nario konkretizuoti, ką jis turėjo omenyje, kad būtų 

galimybė atkreipti į tai dėmesį ir patobulinti.  

Liudas Skierus paprašė parodyti skaidres su lentelėmis. Kalbėjo, jog 2 lentelėje „Pramonės 

parko nauda ir poveikis“, kurioje yra pateiktas „Maksimalus“ variantas „Privačios investicijos“ – 

78,84 mln. Eur, „Įmonių pelnas“ – 699,75 mln. Eur. Klausė: „Ką mes čia darysime? Kokia pramonė 

čia bus?“ 

Aušrinė Ulė sakė, jog minėti skaičiai buvo gauti iš VšĮ „Investuok Lietuvoje“ ataskaitų ir 

vertinant jau veikiančių pramonės parkų ir LEZ-ų vidutinius duomenis. Pasak jos, duomenys yra 

preliminarūs, ir jie priklausys nuo daugybės faktorių. Aušrinės Ulės teigimu, galimybių studijos 

etapu remtis kitais parengtais dokumentais, kaip pvz., VšĮ „Investuok Lietuvoje“,  įprasta.  

Liudas Skierus replikavo: „Čia tie skaičiai labai rimti. Bet mes dar juos kontroliuosime. 

Gerai?“ 

Žaneta Vaitkuvienė pastebėjo, jog tai yra galimybių studijos pirmasis dokumentas, kurio 

pagrindu bus rengiami tolimesni dokumentai. Pasak jos, galimybių studija įrodo, kad Savivaldybei 

verta tęsti procesą ir pradėti inicijuoti valstybinės reikšmės projekto statuso siekimą. Pabrėžė, kad 

tai yra tik pirmasis dokumentas, o toliau bus rengiami detalizuojantys bei konkretizuojantys 

dokumentai.  

Meras klausė, ar sprendimo projektui galima pritarti bendru sutarimu. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-131 pridedamas). 

 

6. SVARSTYTA. Pritarimas Plungės rajono savivaldybės 2020-2022 metų strateginio 

veiklos plano 2020 metų įgyvendinimo ataskaitai. 

Pranešėja Jurgita Saldukienė, Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėjo 

pavaduotoja, trumpai pristatė Savivaldybės 2020–2022 metų strateginio veiklos plano 2020 metų  

įgyvendinimo ataskaitą (medžiaga pridedama).  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-132 pridedamas). 
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7. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. balandžio 23 d. sprendimo 

Nr. T1-47 „Dėl Plungės rajono savivaldybės vaikų ir jaunimo socializacijos (vasaros poilsio) 

programų rėmimo konkurso tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja Vida Bondauskienė, Švietimo, kultūros ir sporto komiteto pirmininkė, trumpai 

pristatė sprendimo projektą, nurodydama pagrindinius akcentus. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-133 pridedamas). 

 

8. SVARSTYTA. Biudžetinių įstaigų – Plungės r. Platelių gimnazijos ir Plungės r. Šateikių 

pagrindinės mokyklos – reorganizavimo sąlygų aprašo patvirtinimas. 

Pranešėja Vida Bondauskienė trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodama jo esmę. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-134 pridedamas). 

 

9. SVARSTYTA. Plungės r. Liepijų mokyklos nuostatų patvirtinimas. 

Pranešėja Vida Bondauskienė trumpai pristatė sprendimo projektą, nurodydama 

pagrindinius akcentus. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-135 pridedamas). 

 

10. SVARSTYTA. Biudžetinių įstaigų - Plungės akademiko Adolfo Jucio progimnazijos ir 

Plungės vyskupo Motiejaus Valančiaus pradinės mokyklos - reorganizavimo sąlygų aprašo 

patvirtinimas. 

Pranešėja Vida Bondauskienė trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodama jo esmę. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui.   

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-136 pridedamas). 

 

11. SVARSTYTA. Plungės akademiko Adolfo Jucio progimnazijos nuostatų patvirtinimas. 

Pranešėja Vida Bondauskienė trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodama jo esmę. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-137 pridedamas). 

 

12. SVARSTYTA. Specialiosios tikslinės dotacijos mokymo lėšų dalies, tenkančios 

Savivaldybei, apskaičiavimo, paskirstymo ir panaudojimo tvarkos aprašo patvirtinimas. 

Pranešėja Vida Bondauskienė trumpai pristatė sprendimo projektą, nurodydama 

pagrindinius akcentus. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-138 pridedamas). 

 

13. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. sausio 28 d. sprendimo Nr. 

T1-7 „Dėl Plungės rajono savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų, ikimokyklinį ugdymą 

vykdančių įstaigų, formalųjį švietimą papildančių įstaigų bei Plungės paslaugų ir švietimo pagalbos 

centro pedagoginių pareigybių ir nepedagoginių pareigybių, finansuojamų iš mokymo lėšų, ir etatų 

normatyvų patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja Vida Bondauskienė trumpai pristatė sprendimo projektą, nurodydama 

pagrindinius pakeitimus. 
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Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-139 pridedamas).  

 

14. SVARSTYTA. Įkainių už pagrindinės sesijos valstybinių ir mokyklinių brandos 

egzaminų vykdymą, mokyklinių brandos egzaminų kandidatų darbų vertinimą ir apeliacijų 

nagrinėjimą, pakartotinės sesijos valstybinių ir mokyklinių brandos egzaminų vykdymą, kandidatų 

darbų vertinimą ir apeliacijų nagrinėjimą patvirtinimas. 

Pranešėja Vida Bondauskienė trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodama jo esmę. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-140 pridedamas). 

 

15. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės švietimo įstaigų, įgyvendinančių 

ikimokyklinio ir priešmokyklinio ugdymo programas, ikimokyklinio ir priešmokyklinio ugdymo 

grupių darbo vasaros metu. 

Pranešėja Vida Bondauskienė trumpai pristatė sprendimo projektą, pabrėždama 

ikimokyklinio ir priešmokyklinio ugdymo grupių darbo vasaros metu tvarkos momentus. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-141 pridedamas). 

 

16. SVARSTYTA. VšĮ Plungės atviro jaunimo centro įstatų patvirtinimas. 

Pranešėja Vida Bondauskienė trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodama jo esmę. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti patikslintą sprendimą (sprendimas Nr. T1-142 pridedamas). 

 

Posėdyje nedalyvaujant Raimondui Dovilčiui, Sveikatos ir socialinės apsaugos komiteto 

pirmininkui, 17, 18 ir 19 klausimus pristatė Irena Taučienė, Sveikatos ir socialinės apsaugos 

komiteto pirmininko pavaduotoja.  

 

17. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. kovo 21 d. sprendimo Nr. 

T1-47 „Dėl Socialinės paramos mokiniams teikimo Plungės rajono savivaldybėje tvarkos aprašo 

patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Irena Taučienė, Sveikatos ir socialinės apsaugos komiteto pirmininko 

pavaduotoja, trumpai pristatė sprendimo projektą, nurodydama Aprašo pakeitimus. 

Komiteto pirmininko pavaduotoja siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-143 pridedamas). 

 

18. SVARSTYTA. Plungės socialinių paslaugų centro bendruomeniniuose vaikų globos 

namuose teikiamos ilgalaikės (trumpalaikės) globos paslaugos kainos patvirtinimas. 

Pranešėjas Irena Taučienė pristatė sprendimo projektą, nurodydama pagrindinius akcentus. 

Komiteto pirmininko pavaduotoja siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-144 pridedamas). 

 

19. SVARSTYTA. Socialinių paslaugų poreikio nustatymo ir skyrimo  Plungės rajono 

savivaldybėje tvarkos aprašo patvirtinimas. 

Pranešėjas Irena Taučienė trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodama, kodėl būtina 

tokį Aprašą patvirtinti. 
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Komiteto pirmininko pavaduotoja siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-145 pridedamas). 

 

20. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančio 

nekilnojamojo turto nurašymas. 

Pranešėja Daina Martišienė, Ūkio, ekologijos ir kaimo reikalų komiteto pirmininkė, trumpai 

pristatė sprendimo projektą, akcentuodama jo esmę. 

Algirdas Pečiulis klausė, ar Komiteto narai domėjosi, kokia galimybė panaudoti tą statinį. 

Kalbėjo: „Gal įpareigoti Administraciją padirbėti tuo klausimu ir per kažkokį laikotarpį pateikti 

informaciją, kokie galimi ketinimai.“ 

Daina Martišienė paminėjo, jog Komiteto posėdžio metu Sporto tarybos pirmininkas Julius 

Nekrašas kalbėjo apie tai. Jis sakė, kad tai tikrai nėra pamirštas dalykas.  

Mindaugas Kaunas taip pat kalbėjo apie Savivaldybės administracijos planus. Pasak jo, gal 

bus pasirinkta kita vieta minėtam statiniui įrengti. 

Algirdas Pečiulis klausė, ar buvo įvardinti terminai, kada tai bus padaryta.  

Pirmininkė sakė, jog terminai nebuvo įvardinti. Pasak jos, Sporto taryba dirba šiuo 

klausimu.  

Algirdas Pečiulis pastebėjo, jog būtų gerai, kad būtų įvardinti terminai. Pasak jo, tada 

nereikėtų klausinėti ir sekti minėtos situacijos. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

Audrius Klišonis klausė, ar būtų galima priimti tokį protokolinį sprendimą, kad birželį arba 

iki liepos mėnesio pabaigos Savivaldybės administracija pateiktų vienus ar kitus siūlymus dėl 

galimos riedutininkų aikštelės įrengimo vietos ir galimų kaštų. Pasak jo, tai reikėtų lėšas numatyti 

2022 metų biudžete, todėl būtų gerai, kad minėta informacija būtų pateikta. 

Daina Martišienė kalbėjo, jog galima priimti daug sprendimų, bet nėra suplanuotų lėšų. 

Julius Nekrašas sakė, jog jis norėtų, kad minėtas klausimas pirmiausia būtų aptartas Sporto 

taryboje ir tik tada Administracijai pateiktas. Kalbėjo: „Mano asmenine nuomone, ta vieta nėra 

bloga. Tai dar reikėtų išdiskutuoti ir su sportininkais, ir su visais kitais žmonėmis, taip pat su 

Administracija.“ 

Savivaldybės meras sakė, jog pritaria J. Nekrašo išsakytai nuomonei. Kalbėjo: „Gal tiesiog 

nuspręskime, kad informacija būtų pateikta Sporto tarybai aptarti, o po to  - Savivaldybės tarybai, 

nebūtinai kaip sprendimas, bet kaip galimi variantai, kur galime įkurti riedutininkų aikštelę ir kokie 

galėtų būti kaštai.“ Klausė, ar tarybos nariai pritaria tokiam protokoliniam sprendimui. 

Protokoliniam sprendimui pritarta bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA:  

1. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-146 pridedamas). 

2. Pavesti Savivaldybės administracijai pateikti Sporto tarybai aptarti informaciją apie 

nurašytą ir likviduoti pripažintą nereikalingu ir netinkamu (negalimu) naudoti dėl fizinio ir 

funkcinio nusidėvėjimo Plungės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausantį Plungės „Ryto“ 

pagrindinės mokyklos patikėjimo teise valdomą nekilnojamąjį turtą – Lengvųjų konstrukcijų 

riedutininkų ir riedlentininkų rampą (toliau – rampa), esančią J. Tumo-Vaižganto g. 88, Plungėje. 

3. Pavesti Savivaldybės administracijai 2021 m. liepos mėnesio Savivaldybės tarybos 

posėdžiui pateikti informaciją apie tai, kokie sprendimai buvo priimti Sporto taryboje dėl rampos 

įrengimo; pateikti galimas aikštelės įrengimo vietas bei kaštų skaičiavimus rampai įrengti. 

 

21. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2005 m. birželio 16 d. sprendimo 

Nr. T1-6-153 „Dėl turto Žemaičių Kalvarijos kultūros centrui perdavimo“ pakeitimas. 

Pranešėja Daina Martišienė trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodama, kodėl 

sprendimas keičiamas. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  
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NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-147 pridedamas). 

 

22. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2018 m. liepos 26 d. sprendimo Nr. 

T1-156 „Dėl Viešame aukcione parduodamo Savivaldybės nekilnojamojo turto ir kitų 

nekilnojamųjų daiktų sąrašo patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja Daina Martišienė trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodama jo esmę. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-148 pridedamas). 

 

23. SVARSTYTA. Sutikimas perimti kompiuterinę įrangą Savivaldybės nuosavybėn ir jos 

perdavimas valdyti, naudoti ir disponuoti patikėjimo teise. 

Pranešėja Daina Martišienė trumpai pristatė sprendimo projektą, nurodydama pagrindinius 

akcentus. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pateiktam sprendimo projektui pritarti su pataisymu. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-149 pridedamas). 

 

24. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. sausio 28 d. sprendimo Nr. 

T1-21 „Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. lapkričio 26 d. sprendimo Nr. T1-272 

„Dėl 2021–2028 metų Plungės rajono savivaldybės vietinės reikšmės kelių (gatvių) tvarkymo 

prioritetų sąrašo kriterijų patvirtinimo“ pakeitimo“ pakeitimas. 

Pranešėja Daina Martišienė trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodama jo esmę. 

Česlovas Kerpauskas kalbėjo, jog tikriausiai visi matė Beržų g. bendruomenės pareiškimą 

(prašymą) dėl kriterijų pakeitimo. Pasak jo, minėta bendruomenė siūlė labiau atsižvelgti į vienus 

kriterijus, o į kitus - mažiau ir pan. Klausė, ar yra atsižvelgta ir ar bus atsižvelgta į minėtos gatvės 

žmonių prašymą. 

Daina Martišienė pastebėjo, jog prašymai niekada nesibaigs, jų buvo ir bus. 

Arvydas Liutika, Vietos ūkio skyriaus vedėjas, pritarė D. Martišienės išsakytai nuomonei dėl 

prašymų. Pasak jo, buvo gautas visų seniūnaičių pasirašytas raštas, kuriame pritariama visiems 

nustatytiems kriterijams. Paminėjo, jog į darbo grupę Plungės rajono savivaldybės vietinės reikšmės 

kelių tvarkymo prioritetinių gatvių sąrašui parengti buvo įtrauktas vienas iš seniūnaičių, kuris yra 

minėtos gatvės bendruomenės narys. Vedėjas sakė, jog darbo grupės posėdžių metu vyko ilgos bei 

pakankamai „karštos“ diskusijos, kol buvo parengtas 2021-2028 metų vietinės reikšmės kelių 

(gatvių) tvarkymo prioritetų sąrašas (toliau – sąrašas). A. Liutikos teigimu, gali būti, kad ne visiškai 

buvo atsižvelgta į Beržų g. bendruomenės prašymą. Pasak jo, nėra galimybių kiekvienam pritaikyti 

kriterijų, todėl bandoma surasti bendrą „vardiklį“, pagal kurį nustatomi prioritetai. Vedėjo teigimu, 

tai yra įrankis seniūnui, kad būtų lengviau suderinti gatvių prioritetus. Pastebėjo, jog visi norėtų, 

kad jų gatvė būtų pirmoje sąrašo vietoje, tačiau taip neįmanoma. 

Julius Nekrašas pastebėjo, jog tiek D. Martišienė, tiek A. Liutika pasakė daug tiesos. 

Kalbėjo, jog darbo grupė tikrai atsižvelgė į seniūnaičių prašymą,  - apie 80 proc. ir daugiau. Sakė, 

jog į kiekvieną prašymą atsižvelgti ir „pritempinėti“ gatvę, būtų keista ir gana juokinga.  

Algirdas Pečiulis sakė, jog į jo klausimą jau atsakė J. Nekrašas bei A. Liutika. Pasak jo, jis 

norėjo paklausti, kiek buvo atsižvelgta į seniūnaičių prašymus. 

Vyko diskusija, kurios metu A. Pečiulis klausė, ar seniūnaičių pasiūlymai buvo neracionalūs, 

kad buvo ne visiškai į juos atsižvelgta.  

Arvydas Liutika pabandė paaiškinti tam tikrus prašyme įvardintus momentus ir kodėl į juos 

buvo neatsižvelgta. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-150 pridedamas). 
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25. SVARSTYTA. 2021–2028 metų Plungės rajono savivaldybės kaimiškųjų seniūnijų 

prioritetinių vietinės reikšmės kelių (gatvių) tvarkymo sąrašo patvirtinimas. 

Pranešėja Daina Martišienė trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodama jo esmę. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Audrius Klišonis sakė, jog šį klausimą jis kėlė ir Komiteto posėdžio metu. Kalbėjo: 

„Kadangi yra gana daug gatvių, kurias reikia tvarkyti, - sąrašas iš tikrųjų yra didžiulis, ir ačiū 

visiems, kurie prisidėjo prie to sąrašo sudarymo. Klausimas dėl seniūnijų eiliškumo. Kadangi šitas 

klausimas yra niekuo nepagrįstas, atsiranda galimybė iš to sąrašo išimti „razinas“: kas, kada ir kaip. 

Šitas klausimas neaiškus,  todėl norėčiau paprašyti rengėjų šitą klausimą patikslinti, kadangi tokių 

klausimų - tiek jūs, kaip tarybos nariai, tiek ir aš iš gyventojų gausime.“ Paminėjo, jog šiandien 

gavo raštą iš Šateikių seniūnijos Kadaičių kaimo Blendžiavos g. gyventojų, kurį prašė užregistruoti 

DVS „Kontora“. Minėta gatvė savo seniūnijoje yra pirmoje vietoje ir jai skirta 40 balų. Pasak mero, 

jam yra neaiškus minėtas klausimas, ir atsakymų į jį jis dar nežino. Klausė, kas galėtų į tai atsakyti. 

Daina Martišienė sakė, jog Komiteto posėdžio metu buvo ilgai diskutuojama apie prioritetų 

sąrašą. Pasak jos, nelabai galima išskirti seniūnijas, nes yra žinoma, kad finansavimo šaltiniai būna 

skirtingi - iš įvairių programų ir pan. D. Martišienės teigimu, kartais viena gatvė neatitinka 

reikalavimų pagal gaunamą finansavimą, o kita gatvė atitinka keliamus reikalavimus. Replikavo: 

„Kad patys savęs nepergudrautume ir neįsivarytume į kampą.“ 

Julius Nekrašas sakė, jog siūlo pritarti pateiktam sąrašui, o vėliau žiūrėti ir spręsti pagal 

situaciją. Pasak jo, reikia padaryti pirmą darbą, o vėliau žiūrėti, kaip bus toliau.  

Algirdas Pečiulis sakė: „Aš pritarčiau, kad, kai patvirtinsime atskiras seniūnijas o  birželio 

mėnesį -  miesto seniūniją, tai bus atlikta tik pusę darbo. Mes turime sąrašą patvirtinti prieš darbų 

pradžią, prieš gatvių tvarkymo pradžią, nes to reikalauja Kelių priežiūros ir plėtros programa. 

Programą yra tikrinusi ir Finansinių nusikaltimų tarnyba, ir aiškiai įvardijo, kad toks sąrašas 

savivaldybėms – privalomas.“     

  Savivaldybės meras padėkojo A. Pečiuliui už išsakytas mintis. Pasak jo, jis už tai, kad 

prioritetų sąrašas būtų sudarytas, tada bus aiškumas bei užtikrintas skaidrumas. Paminėjo, jog jis 

norėtų, jog minėtas sąrašas būtų pristatytas Ūkio, ekologijos ir kaimo reikalų komitetui svarstyti, o 

po to būtų pateiktas Savivaldybės tarybai. A. Klišonis pabrėžė, jog priimti sprendimai turi būti 

aiškūs visiems gyventojams. Klausė, ar būtų galima priimti tokį protokolinį sprendimą. 

Daina Martišienė sakė, jog nemato kažkokių prieštaravimų, todėl, jos nuomone, - galima 

priimti tokį protokolinį sprendimą. Kalbėjo: „Čia nebus tragedija. Komisija savo darbą gali 

sėkmingai pratęsti, o tas darbas niekada nesibaigia. A. Liutika jau žino, kad turės darbo.“ 

Audrius Klišonis pastebėjo, jog tai turėtų daryti ne A. Liutikos vadovaujama darbo grupė, o 

tai turėtų atlikti Savivaldybės administracija. Klausė, ar galima pritarti šiam tarybos sprendimui su 

protokoliniu sprendimu.     

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA:  

1. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-151 pridedamas). 

2. Pavesti Savivaldybės administracijai parengti Plungės rajono savivaldybės 2021–2028 

metų prioritetinių vietinės reikšmės kelių (gatvių) tvarkymo sąrašą ir pateikti svarstyti Ūkio, 

ekologijos ir kaimo reikalų komitetui bei Savivaldybės tarybai tvirtinti. 

 

26. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės seniūnijų seniūnaičių sueigos ir išplėstinės 

seniūnaičių sueigos nuostatų patvirtinimas.  

Pranešėja Daina Martišienė trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodama jo esmę. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-152 pridedamas). 

 

27. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės seniūnaičių rinkimų organizavimo tvarkos 

aprašo patvirtinimas. 
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Pranešėja Daina Martišienė trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodama, dėl ko 

reikalingas naujas aprašas. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-153 pridedamas). 

 

28. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės vietos gyventojų apklausos organizavimo 

tvarkos aprašo patvirtinimas. 

Pranešėja Daina Martišienė trumpai pristatė sprendimo projektą, nurodydama pagrindinius 

akcentus. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-154 pridedamas). 

 

29. SVARSTYTA. Pavadinimo gatvei suteikimas. 

Pranešėja Daina Martišienė pristatė sprendimo projektą, nurodydama gatvės pavadinimą, 

kurį pasirinko šios gatvės gyventojai. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-155 pridedamas). 

 

30. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės infrastruktūros plėtros rėmimo programos 

komisijos sudėties ir Komisijos darbo reglamento patvirtinimas. 

Pranešėja Daina Martišienė trumpai pristatė sprendimo projektą, nurodydama pagrindinius 

akcentus. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-156 pridedamas). 

 

31. SVARSTYTA. Savivaldybės infrastruktūros pripažinimo prioritetine kriterijų ir Plungės 

rajono savivaldybės infrastruktūros pripažinimo prioritetine tvarkos aprašo patvirtinimas. 

Pranešėja Daina Martišienė trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodama jo esmę. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-157 pridedamas).  

 

32. SVARSTYTA. Valstybės nekilnojamojo turto perėmimas Plungės rajono savivaldybės 

nuosavybėn. 

Pranešėja Daina Martišienė trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodama jo esmę. 

Česlovas Kerpauskas klausė, kas šio sprendimo projekto iniciatorius perduoti bėgimo taką, 

ar Administracija, ar Plungės technologijų ir verslo mokykla (toliau – TVM). 

Mindaugas Kaunas sakė, jog minėta problema yra gana sena. Pasak jo, norima susitvarkyti, 

todėl jau apie dvejus metus klausimas derinamas su  TVM. Administracijos direktoriaus teigimu, tai 

yra biurokratinis dalykas, todėl reikia susitvarkyti dokumentus, kad būtų galima įsiteisinti turtą - 

bėgimo taką.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimo projektą (sprendimas Nr. T1-158 pridedamas). 

 

Savivaldybės meras pakvietė Adomą Zamulskį pristatyti jo vadovaujamo Komiteto 

klausimus, kartu pristatant prieš tarybos posėdį vykusiame Komiteto posėdyje svarstytus klausimus, 

t. y. 41 ir 42. 

 

33. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. kovo 25 d. sprendimo Nr. 
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T1-90 „Dėl Plungės rajono savivaldybės biudžetinių įstaigų didžiausio leistino pareigybių (be 

pareigybių, finansuojamų iš ugdymo reikmėms finansuoti lėšų) skaičiaus patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis, Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pirmininkas, 

trumpai pristatė sprendimo projektą, nurodydamas pagrindinius akcentus. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-159 pridedamas). 

 

34. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. balandžio 29 d. sprendimo 

Nr. T1-116 „Dėl pritarimo uždarosios akcinės bendrovės „Plungės šilumos tinklai“ įstatinio kapitalo 

mažinimui“ pakeitimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas jo esmę. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-160 pridedamas). 

 

35. SVARSTYTA. 2022 metų nekilnojamojo turto mokesčio tarifo nustatymas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis pristatė sprendimo projektą, nurodydamas pagrindinius 

akcentus. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-161 pridedamas). 

 

36. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 18 d. sprendimo Nr. 

T1-50 „Dėl Plungės rajono savivaldybės 2021 metų biudžeto patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų 

pakeitimas. 
Pranešėjas Adomas Zamulskis trumpai pristatė sprendimo projektą, nurodydamas biudžeto 

lėšų perskirstymo priežastis. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-162 pridedamas). 

 

37. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. birželio 27 d. sprendimo 

Nr. T1-165 „Dėl ilgalaikės paskolos paėmimo ir panaudojimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas jo esmę. 

Česlovas Kerpauskas pasidomėjo, ar sprendimo projekte paminėtos lėšos - apie 900 tūkst. 

eurų - yra visos, kurios numatytos projektui „Universalaus sporto ir sveikatingumo komplekso 

Plungėje, Mendeno g. 1C, statyba (I etapas)“, ar dar bus gauta ir daugiau  iš Vyriausybės ar kitų 

šaltinių. 

Adomas Zamulskis sakė, jog visos paskolos lėšos skirtos projektui vykdyti, o ar bus gauta 

dar iš Vyriausybės, nežino. 

Audrius Klišonis sakė, jog po kreipimosi į Finansų ministeriją dėl papildomų lėšų minėtam 

projektui, gautas neigiamas atsakymas. Pasak mero, metai dar nesibaigė. Paminėjo, jog kalbamasi 

su darbų rangovu, kad darbai būtų pabaigti jau šiais metais. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-163 pridedamas). 

 

38. SVARSTYTA. Savivaldybės būstų pardavimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas jo esmę. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-164 pridedamas). 
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39. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. rugsėjo 24 d. sprendimo 

Nr. T1-204 ,,Dėl Vietinės rinkliavos už leidimų atlikti kasimo darbus Plungės rajono savivaldybės 

viešojo naudojimo teritorijoje, atitverti ją ar jos dalį arba apriboti eismą joje išdavimą nuostatų 

patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas, kas 

Nuostatuose keičiama. 

Algirdas Pečiulis klausė, kaip buvo nustatyta, kad papunktis yra perteklinis.  

Vytautas Tumas, Juridinio ir personalo administravimo skyriaus vedėjas, sakė, jog 

minėtuose Nuostatų kitame punkte buvo įrašyta, jog rinkliava yra grąžinama, jeigu suteiktos 

paslaugos neatitinka reikiamos kokybės. Paminėjo, jog minėtas punktas yra taikomas tik dėl atliekų 

surinkimo vietinei rinkliavai už atliekų tvarkymą, - žemės kasimo darbams minėtas punktas 

netaikomas. V. Tumo teigimu, perteklinis papunktis tiesiog buvo „papuolęs“ į Nuostatus, todėl 

Vyriausybės atstovas, tikrindamas Nuostatus, tai pastebėjo ir paprašė jį panaikinti, kad neklaidintų 

gyventojus, nes šis papunktis netaikomas. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-165 pridedamas). 

 

41. SVARSTYTA. Pritarimas viešosios įstaigos Plungės rajono greitosios medicinos 

pagalbos 2020 metų veiklos ataskaitai. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis, pristatydamas klausimą, sakė, jog ataskaita buvo apsvarstyta 

prieš tarybos posėdį vykusiame Komiteto posėdyje. Trumpai pristatė sprendimo projektą, 

nurodydamas pagrindinius akcentus. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-166 pridedamas). 

 

PAPILDOMAS KLAUSIMAS. 

42. SVARSTYTA. Leidimas išnuomoti negyvenamąsias patalpas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas jo esmę. 

Česlovas Kerpauskas sakė, jog nesupranta sprendimo projekte nurodyto nuomos termino -  

numatytas laikotarpis nuo 2021 m. liepos 1 d. iki 2021 m. rugpjūčio 15 d. Klausė, kodėl toks 

trumpas nuomos terminas ir kam jis reikalingas. 

Adomas Zamulskis informavo, jog šis patalpų nuomos terminas yra numatytas tik vasaros 

laikotarpiu įvyksiančiai stovyklai, todėl toks trumpas. 

Jolanta Skurdauskienė sakė, jog ji parašė, kad nusišalina nuo balsavimo.  

Meras patvirtino, kad J. Skurdauskienė buvo parašiusi, kad nusišalina nuo balsavimo l šiuo 

klausimu. Klausė tarybos narių, ar Jolantos Skurdauskienės nusišalinimas nuo balsavimo dėl šio 

klausimo yra priimamas, kad nebūtų viešų ir privačių interesų konflikto. 

Jolantos Skurdauskienės nusišalinimas nuo balsavimo šiuo klausimu buvo priimtas.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-167 pridedamas). 

 

40. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos veiklos reglamento patvirtinimas. 

Pranešėja Asta Beierle Eigirdienė, Savivaldybės mero pavaduotoja, pristatė Reglamento 

keitimus, akcentuodama pagrindinius punktus, kurie buvo pakoreguoti konsultuojantis su 

Vyriausybės atstovu jau po Komisijos posėdžių bei pristatyti visų komitetų posėdžiuose. Paminėjo, 

jog šiandien taip pat buvo konsultuotasi su Vytautu Tumu, kuris išsakė dar keletą pastabų dėl vietos 

gyventojų apklausos organizavimo. Paprašė V. Tumo pateikti reikalingus pakeitimus, kurie turėtų 

būti įtraukti į Reglamentą.  

Vytautas Tumas kalbėjo apie Reglamento 45
1
 ir 46 punktus, kurių pakeitimai jau buvo 

atlikti pristatant Reglamentą komitetų posėdžių metu. Toliau pristatė Reglamento 286 punktą bei 
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paminėjo, kad būtina įtraukti dar šešis punktus, kurie papildytų XXIII skyrių „Vietos gyventojų 

apklausos organizavimas“. Pasak V. Tumo, minėti punktai yra susiję su Plungės rajono 

savivaldybės vietos gyventojų apklausos tvarkos aprašu (toliau – tvarkos aprašas). 

Česlovas Kerpauskas klausė, kodėl iš 286 punkto yra išbraukiama nuoroda į tvarkos aprašą. 

Pasak jo, kai buvo įvardinta tarybos sprendimo priėmimo data ir jo numeris, buvo aiškiau. 

Paminėjo, kad žmonėms taip būtų aiškiau, nes žinotų, kada buvo priimtas Savivaldybės tarybos 

sprendimas dėl tvarkos aprašo patvirtinimo. Tada prireikus galėtų jį susirasti ir pasiskaityti. Klausė, 

ar užtenka Reglamente pasiskaityti 287-292 punktus, ir viskas bus aišku? 

Vytautas Tumas pastebėjo, jog nurodyti konkrečius teisės aktus su jų data bei numeriais yra 

negerai, nes pakeitus tvarkos aprašo kad ir vieną punktą, reikėtų keisti ir Reglamentą, nes tada 

turėtų atsirasti kita data bei kitas tarybos sprendimo numeris. Paminėjo, jog Reglamentas ir minėtas 

tvarkos aprašas yra norminiai teisės aktai, kurie publikuojami Teisės akų registre (toliau – TAR), 

prie kurio gali prisijungti visi gyventojai ir susirasti norimus teisės aktus. V. Tumo teigimu, nėra 

neteisėta ir įrašyti minėtą informaciją, tačiau kils problemų, jeigu bus keičiamas tvarkos aprašas.  

Vėliau Vytautas Tumas informavo, jog į Reglamentą įtraukus naujus punktus, reikalingas 

numeracijai pakoreguoti. 

Asta Beierle Eigirdienė sakė, jog Reglamento 45
1
 ir 46 punktų pakeitimai buvo pristatyti 

visuose komitetų posėdžiuose, ir V. Tumas dabar tik labiau paaiškino pakeitimo ir vieno iš jų 

išbraukimo esmę. 

Česlovas Kerpauskas paprašė dar kartą paaiškinti 45
1
 punktą. Klausė, ar visi tarybos 

sprendimai turi būti  svarstomi komitetų posėdžiuose, išskyrus tuos, kurie gali turėti įtakos žalos 

atsiradimui, stichinės nelaimės atveju ar nepaprastosios padėties. Jie bus teikiami Savivaldybės 

tarybai be aptarimo komitetų posėdžiuose.  

Vytautas Tumas sakė, jog Č. Kerpauskas suprato teisingai. 

Savivaldybės meras klausė, ar tarybos nariai pritaria Reglamentui su pakeitimais bei 

patikslinimais. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti papildytą ir pakoreguotą sprendimą (sprendimas Nr. T1-168 

pridedamas). 

 

43. Informacijos, klausimai, paklausimai. 

Adomas Zamulskis pasidomėjo Savivaldybės tarybos posėdžiais, nes kitas posėdis  įvyks 

birželio 23 d. Klausė dėl planuojamo Savivaldybės tarybos posėdžio liepos mėnesį, ar yra žinoma, 

kada jis vyks. Pasak jo, liepos mėnesį turėtų būti Plungės miesto šventė, kuri vyks liepos 30-31 d. 

Paminėjo, jog būdavo šventiniai tarybos posėdžiai. Klausė, ar bus du tarybos posėdžiai padieniui.  

Audrius Klišonis informavo, jog Savivaldybės tarybos posėdis birželio mėnesį planuojamas 

23 dieną, nes 24 dieną yra Joninės, todėl minėtas posėdis vyks trečiadienį, o ne ketvirtadienį. 

Kalbėdamas apie liepos mėnesio posėdžius, sakė, jog labai nori tikėti, kad karantinas baigsis liepos 

1 d., todėl gali būti, jog Miesto šventė bus minimali – be svečių -  bet ji bus. Pasak jo, reikia 

pagerbti Plungės garbės pilietį. Informavo, jog šventinis tarybos posėdis planuojamas liepos 30 d., o 

eilinis tarybos posėdis vyktų kaip visada - paskutinį mėnesio ketvirtadienį. 

Adomas Zamulskis klausė, ar tai būtų liepos 29 diena. 

Savivaldybės meras sakė, kad taip. 

 

Asta Beierle Eigirdienė pasveikino Savivaldybės merą su praėjusio gimtadieniu. Vėliau 

pasidomėjo, gal yra planuojamas ne nuotolinis, o tiesioginis Savivaldybės tarybos posėdis. 

Audrius Klišonis padėkojo pavaduotojai už sveikinimą. Kalbėdamas apie tiesioginius 

posėdžius, paminėjo, jog birželio mėnesį turėtų būti nuotolinis, nes Vyriausybė pratęsė karantino 

laikotarpį, o liepos mėnesį gali būti jau tiesioginis. Toliau paminėjo, jog tarybos nariai, - tie, kurie 

dar nepasiskiepijo, - gali tai padaryti, nes tam yra sudarytos visos galimybės (gyvos eilės bei trijų 

rūšių vakcinos). Meras paprašė, jog tarybos nariai pasiskiepytų, kad būtų galimybė dirbti bei 

gyventi saugiai. 
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Algirdas Pečiulis sakė, kadangi yra galimybė užsiregistruoti skiepytis iš anksto, medikai  

užrašo į eilę, nustato laiką. Yra ir gyva eilė, bet joje - „chaosas“, nes žmonės, kuriems nustatytas 

laikas, jie laiku  ateina. Kyla nepasitenkinimas dėl gyvosios eilės.  

Mindaugas Kaunas padėkojo A. Pečiuliui už išsakytą pastabą. Pasak jo, neturėtų taip būti.  

Kalbėjo: „Mes esame taip suplanavę, kad tam tikru laiku eina tie, kurie yra užsiregistravę, o gyva 

eilė skiepijama  atskirai, kitu laiku. Tai nebent gali būti, kad kažkas atėjo pavėlavęs, ne jam skirtu 

laiku. Mes tai iš tikrųjų sprendžiame, kad nesusidarytų dviejų srautų“. Paminėjo, jog Operacijų 

centro vadovo pareigas šiuo metu eina Gintautas Rimeikis, kuris gali pakomentuoti minėtą situaciją. 

Algirdas Pečiulis sakė, jog jis kalbėjo apie situaciją iš savo asmeninės patirties. Pateikė pavyzdžių. 

Klausė, gal yra galimybė nustatyti atskirą, mažesnę, eilę, tada gal nekiltų nepatogumų. Pakartojo, 

jog tai vyko prieš savaitę. 

Gintautas Rimeikis kalbėjo, jog jis žino keletą atvejų. Pasak jo, kaip ir minėjo 

Administracijos direktorius, stengiamasi nebemaišyti žmonių. Kalbėjo, jog būna atvejų, kai nesinori 

atidaryti naujo skiepo buteliuko, jeigu matoma, kad neatvyks žmonės. Pateikė pavyzdį. Pažadėjo, 

jog bus kalbamasi su Ligoninės vadovybe, kad minėta situacija nepasikartotų. 

Audrius Klišonis sakė, jog visi nori aiškios tvarkos. Tarybos narių prašė paraginti kolegas 

skiepytis, nes Plungės rajone pasiskiepijusių žmonių yra tik apie 28 proc.  

  

Česlovas Kerpauskas kalbėjo, jog jeigu liepos mėnesį bus tiesioginis Savivaldybės tarybos 

posėdis - ne nuotolinis -  ir jeigu jis nebus pasiskiepijęs, ar galės dalyvauti posėdyje.  

Savivaldybės meras sakė: „Česlovai, tu visada laukiamas.“ 

Česlovas Kerpauskas padėkojo merui. 

Mindaugas Kaunas pastebėjo, jog, norint gauti Galimybių pasą, yra keletas variantų: testas, 

persirgimas arba vakcinacija. 

Česlovas Kerpauskas sakė, jog jis nenori Galimybių paso, nes jam jo nereikia. Pasak tarybos 

nario, jis turi tikrą Lietuvos pasą, ir jam jo turėtų užtekti. 

Administracijos direktorius sakė, jog jis supranta, tačiau, norint gauti Galimybių pasą, 

gyventojams yra tik trys jo išsakytos galimybės. Pajuokavo, jog tikisi, kad meras ras bendrą kalbą  

su Č. Kerpausku. 

Česlovas Kerpauskas sakė, kad ne, nes jis su meru šia tema nesikalbės. 

Meras sakė, kad viskas priklausys nuo to, kokį sprendimą priims Vyriausybė baigiantis 

birželio mėnesiui.  

 

Jonas Mockūnas kalbėjo apie Egidijaus Vaškelevičiaus priimtą sprendimą dėl pasitraukimo 

iš užimamų direktoriaus pareigų VšĮ Plungės atviro jaunimo centre (toliau – centras). Taip pat 

paminėjo, jog šį mėnesį iš užimamų pareigų pasitraukė ir SĮ „Plungės būstas“ direktorius. Sakė, jog 

pradžioje buvo prieš E. Vaškelevičiaus atėjimą į centrą, nes galvojo, kad nebus jis geras vadovas,  

nebus toks žmogus, kurio reikia centrui. Pastebėjo, jog klydo, nes E. Vaškelevičius yra tas žmogus, 

kurio reikia centrui ir Plungei, nes jis ne tik vykdė savo funkcijas, kaip centro vadovas, bet per labai 

trumpą laikotarpį pakeitė visą centro įvaizdį - ir išorinį, ir vidaus. Taip pat dirbo ir visuomeninę 

veiklą, rodė filmus Aktyvaus poilsio zonoje ir pan. J. Mockūno teigimu, jis tiki, kad ir apie SĮ 

„Plungės būstas“ vadovo atliktus gerus darbus taip pat galima kalbėti, tačiau jis labiau gilinosi į 

situaciją, susijusią su jaunimu. Pastebėjo, jog po centro direktoriaus pasitraukimo iš pareigų, 

vadovavimo centrui vairą perimti kitam vadovui bus labai sunku, nes „kartelė užkelta labai 

aukštai“. Kalbėjo, jog niekas negali kaltinti E. Vaškelevičiaus priimtu sprendimu. Pasak jo, niekas 

negali kaltinti ir teisti žmogaus, kuris pasirinko kelią, kuris jam padės labiau pasirūpinti savimi ir 

savo šeima. Kalbėjo: „Mano pasisakymas yra apie mūsų visų darbą išlaikyti  gerus, efektyvius, 

jaunus žmones dirbti Plungėje, Plungės labui. Nemanau, kad ir aš šioje situacijoje padariau 

pakankamai. Reikėjo skambinti merui, skambinti Egidijui, kalbėtis, bandyti būti tarpininku. Manau, 

kad tų pačių klaidų gali būti ar yra ar tai mero darbe, ar Administracijos. Tie visi politiniai barniai, 

dramos yra visiškai nesvarbios, jeigu mes negalime išlaikyti žmonių, kurie ne tik dirba Plungės 
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labui, bet tai daro su minimaliais kaštais, dirba savaitgaliais, kurie  atlieka dviejų žmonių funkcijas -  

tai yra centro vadovo ir dar jaunimo darbuotojo. Bet  dedamos visos pastangos, kad žmonės, kurie 

vogė iš mūsų mokesčių mokėtojų pinigus, kurie yra kaltinami korupcija,  dirbtų darbovietėse, 

kuriose jie ir yra kaltinami korupcija. Mes negalime prarasti daugiau žmonių, dirbančių Plungėje“.  

Audrius Klišonis padėkojo Jonui Mockūnui už pasisakymą. Sakė, jog nėra gavęs jokios 

informacijos iš Egidijaus Vaškelevičiaus. Pasak jo, E. Vaškelevičiui buvo pasiūlytas žymiai 

didesnis atlyginimas negu jis gauna dabar. Kalbėjo: „Žmogus yra laisvas apsispręsti, kur jam iš 

tikrųjų dirbti, ir tiesiog palinkėkim, kaip ir kiekvienam kitam žmogui, asmeninės ir profesinės 

sėkmės.“ Toliau kalbėjo apie SĮ „Plungės būstas“ vadovą. Paminėjo, jog jam taip pat labai gaila, 

kad Audrius Šapalas išėjo iš darbo. Sakė: „Dabartinėmis sąlygomis, žmogui, kuris šiais metais gavo 

mažesnį atlyginimą negu pernai, nemanau, kad yra gerai. Galbūt tai buvo viena iš priežasčių, kodėl 

jis paliko darbą.“ 

 

Julius Nekrašas sakė, jog nori sugrįžti prie klausimo dėl vakcinacijos bei užduoti dar vieną 

klausimą. Kalbėjo, jog dabar yra tokia situacija, kad įmonės užregistruoja savo darbuotojus, kad jie 

ateitų vakcinuotis, ir jie neateina, neperspėja ir pan. Pasak jo: „Gal reikėtų iš Savivaldybės pasiųsti 

žinią, kad būtume socialiai atsakingi ir nedarytume taip, nes iš tikrųjų gydymo įstaigos turi ir taip 

darbo. Jeigu lieka vakcinų - tai yra blogai.“ Toliau klausė mero nuomonės dėl Ligoninės 

direktoriaus Antano Martusevičiaus. 

Audrius Klišonis kalbėjo: „Dėl pirmos klausimo dalies, - tai tiek Operacijų centrui, tiek 

pačiam vakcinavimo organizatoriui - Ligoninei darbas pakankamai sunkus. Deja, to neatsakingumo 

vienokio arba kitokio turime. Čia jūsų pastebėjimas yra geras. Mūsų Ekstremaliųjų situacijų 

komisijai tuo klausimu reikės papildomai padirbti. Dėl Antano Martusevičiaus, - jis turi 

nedarbingumo pažymėjimą iki birželio 4 dienos.“ 

Julius Nekrašas dar kartą klausė mero, kokia jo pozicija dėl susidariusios situacijos.      

Savivaldybės meras kalbėjo: „Gerbiamas Juliau, tai jis mano paties pavedimu yra nušalintas 

nuo darbo trims mėnesiams, kol vyksta tyrimas. Jeigu reikės, bus pratęsta iki rugsėjo mėnesio, tiek 

kiek yra numatyta teisėjo. O kiekvienas žmogus turi teisę gintis, ir manau, kad iš tikrųjų esame ta 

šalis, kuri gerbiame teisės aktus, todėl laukiu tų teisėsaugos sprendinių ir, su jais susipažinęs, 

priimsiu sprendimą.“ 

Julius Nekrašas sakė, kad jis tai ir norėjo išgirsti, bei padėkojo.   

Asta Beierle Eigirdienė sakė, jog meras iš dalies atsakė į jos klausimą, nes ji norėjo klausti 

dėl situacijos su Ligoninės direktoriumi. Paminėjo, jog Lietuvoje yra ir kita praktika: įstaigų 

vadovai,  kurie susiję su tokiais dalykais, nebedirba vadovais. Kalbėjo: „Patys žinome, kad yra labai 

sudėtinga situacija Ligoninėje, nes jai reikia vadovo. Dabar iki rudens jo nebus. Yra pandeminė 

situacija. Tiesiog, ar jūsų, mere, koks pokalbis yra buvęs tuo klausimu. Ką  galvoja vadovas, gal jis 

nebesiruošia dirbti Ligoninėje“.   

Audrius Klišonis sakė: „Gerbiama Asta, aš manau, kad dabar labai plačiai skamba žodis 

„mobingas“, ir jeigu žmogui, kuris šiuo metu turi nedarbingumo pažymėjimą, kuris turėjo keletą 

operacijų, būtų daromas spaudimas, aš manau, kad ti būtų galima įvardinti kaip „mobingą“. Tai aš 

dar kartą noriu pakartoti, kad laukiu tų sprendimų, kuriuos gausiu. Kai turėsiu sprendimus,  gavęs 

informaciją iš atitinkamų teisėsaugos struktūrų, sprendimai bus priimti. O dabar žmogų teisti ne tik 

neteisėta, bet ir nežmogiška.“ 

 

Česlovas Kerpauskas sakė, jog nori sugrįžti prie Juliaus Nekrašo pasakymo apie įmonių 

sąrašus. Kalbėjo, gal įmonių darbuotojų sąrašai gydymo įstaigoms yra pateikiami bendri. Siūlė 

daryti sąrašus tų žmonių, kurie yra apklausti ir iš tikrųjų ateis skiepytis.  Pasak jo, gal tada 

išsispręstų minėta problema. 

Audrius Klišonis sakė, jog pritaria Juliui Nekrašui, nes sveikatos įstaigų darbuotojai, tie, 

kurie daro vakcinaciją, ir taip turi daug tiesioginio darbo, kad suvakcinuotų atvykusius žmones. 

Pasak jo, organizacinius dalykus turėtų spręsti darbdaviai, nes jie taip pat turėtų būti suinteresuoti, 

kad jų kolektyvuose būtų kiek įmanoma mažiau tų žmonių, kurie galimai jautrūs tai pačiai 
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infekcijai. Mero teigimu, turi būti visų bendras interesas, kad būtų kuo mažiau sergančių žmonių.     

 

Audrius Misiūnas kalbėjo apie Miesto šventę. Sakė, jog girdėjo informaciją, jog minėta 

šventė yra planuojama. Klausė, gal aiškėja šventės scenarijus, jos apimtys, ar kolektyvams reikia 

ruošti programas eisenai ir pan. 

Savivaldybės meras sakė, jog yra tikimybė, kad situacija bus gerokai laisvesnė, tačiau 

neplanuojama daryti eiseną tokią, kokia būdavo anksčiau. Pasak jo, šiais metais yra numatoma 

orkestrų šventė, todėl tikimasi, kad būtent orkestrai žygiuos laikydamiesi didesnių atstumų viena 

arba kita numatyta gatve.  

 

Adomas Zamulskis kalbėjo apie Ligoninę: „Žmogus, turintis nedarbingumo pažymėjimą, 

taip pat turi teises ir pareigas. Manau, tai puikiai žmonės turi suvokti ir žinoti. Bet manau, kad 

įstaiga turi turėti vadovą. Čia neeilinė situacija Plungės istorijoje. Manau, gal pirmas toks 

nutikimas. bet kartais matome, kad įstaigos vadovas yra nušalinamas arba pasitraukia. Tai įstaiga 

gali sugriūti per dieną ar per savaitę. Dėkojame tiems darbuotojams, kurie dabar dirba ir už 

vadovą.“ 

Audrius Klišonis kalbėjo: „Jeigu organizacija laikosi ant vieno žmogaus, tai organizacijos 

struktūra yra bloga, nes, vienam arba kitam iškritus,  nepakeičiamų nėra arba yra nekeičiami.“ 

 

Mindaugas Kaunas kalbėjo apie vakcinaciją. Paminėjo, jog ne vien tik Ligoninė dabar gali 

skiepyti. Pasak jo, yra 4 vakcinuojančios įstaigos Plungės rajone. Kiekvienas užsiregistravęs gali 

skiepytis ne tik Plungėje, bet ir kiekviename Lietuvos rajone. Taip pat ir su atliekamais testais - kiek 

tik būtų atidaryta takelių mobiliame punkte, jie visi yra užimti. Kartais plungiškiai pyksta, kad nėra 

vietų ir reikia važiuoti į Telšius ar į Klaipėdą. Sakė, jog schema yra bendra, t. y. galima registruotis 

visoje Lietuvoje tiek į mobilų punktą, tiek vakcinacijai. Paminėjo, jog vakcinų yra pakankamai, jų 

netgi lieka. Prašė visų skleisti žinią, kad galima skiepytis ne tik Ligoninėje, bet ir pirminiuose 

sveikatos centruose. Svarbu, kad žmonės tai suprastų ir skiepytųsi, kad mažėtų sergamumas. Tada 

galėtų pradėti gyvai bendrauti, ir liepos mėnesį turėti gražią šventę bei šventinį tarybos posėdį. 

 

 

Posėdžio pirmininkas                                                                                                  Audrius Klišonis 

 

 

Posėdžio sekretorė                                                                                                      Jovita Šumskienė 
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IX ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 25 POSĖDYJE 

DALYVAVUSIŲ ASMENŲ SĄRAŠAS 

 

Živilė Bieliauskienė, Turto skyriaus vedėja, 

Birutė Brogienė, Švietimo, kultūros ir sporto skyriaus vyr. specialistė, 

Oresta Gerulskienė, savivaldybės gydytoja, 

Nijolė Gurčinė, Savivaldybės Kontrolės ir audito tarnybos vyr. specialistė, 

Danutė Jarašiūnienė, savivaldybės kontrolierė,  

Andrius Jarzemskis, UAB „Smart Continent LT“ atstovas, 

Tomas Jocys, Architektūros ir teritorijų planavimo skyriaus vedėjas, 

Arvydas Liutika, Vietos ūkio skyriaus vedėjas,  

Mindaugas Kaunas, Savivaldybės administracijos direktorius,  

Daiva Mažeikienė, Finansų ir biudžeto skyriaus vedėja, 

Rasa Mončienė, VšĮ Plungės rajono greitosios medicinos pagalbos direktorė, 

Donata Norvaišienė, Juridinio ir personalo administravimo skyriaus vyr. specialistė, 

Genovaitė Pečkauskienė, Buhalterinės apskaitos skyriaus vedėja, 

Jolanta Puidokienė, Socialinės paramos skyriaus vedėja, 

Gintautas Rimeikis, Švietimo, kultūros ir sporto skyriaus vedėjas, 

Vilma Ruginytė, Švietimo, kultūros ir sporto skyriaus vyr. specialistė, 

Jurgita Saldukienė,  Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėjo pavaduotoja, 

Margarita Tamošauskienė, Finansų ir biudžeto skyriaus vedėjo pavaduotoja, 

Vytautas Tumas, Juridinio ir personalo administravimo skyriaus vedėjas,  

Aušrinė Ulė, UAB „Smart Continent LT“ vyresnioji analitikė, 

Žaneta Vaitkuvienė, Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėja, 

Dangirutė Vaškienė, Švietimo, kultūros ir sporto skyriaus vyr. specialistė, 

Egidijus Vaškelevičius, VšĮ Plungės atviro jaunimo centro direktorius, 

Laura Zabitienė, Švietimo, kultūros ir sporto skyriaus vyr. specialistė (tarpinstitucinio 

bendradarbiavimo koordinatorė), 

Audra Zdramienė, Bendrųjų reikalų skyriaus vyr. specialistė. 

  

                               ___________________________    
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IX ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 25 POSĖDYJE PRIIMTŲ 

SPRENDIMŲ SĄRAŠAS 

 

Eil. 

Nr.  

 

 Daly- 

vavo 

tary- 

bos 

narių 

 

Balsa- 

vo 

Už Prieš Susi- 

laikė 

Bendru 

sutari- 

mu 

T1-128 Dėl Plungės rajono savivaldybės 

tarybos 2019 m. balandžio 11 d. 

sprendimo Nr. T1-72 „Dėl Plungės 

rajono savivaldybės tarybos komitetų 

sudėčių patvirtinimo“ pakeitimo 

 

23 - - - - b. s. 

T1-129 Dėl Plungės rajono savivaldybės 

tarybos 2019 m. balandžio 25 d. 

sprendimo Nr. T1-107 „Dėl Plungės 

rajono savivaldybės tarybos 

Antikorupcijos komisijos sudarymo“ 

ir jį keitusio sprendimo pakeitimo 

 

23 - - - - b. s. 

T1-130 

 

 

 

 

 

 

 

T1-131 

 

 

T1-132 

 

 

 

 

T1-133 

 

 

 

 

 

 

 

T1-134 

 

 

 

 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

tarybos 2019 m. balandžio 25 d. 

sprendimo Nr. T1-110 „Dėl Plungės 

rajono savivaldybės tarybos veiklos 

reglamento keitimo komisijos 

sudarymo“ ir jį keitusių sprendimų 

pakeitimo 

 

Dėl Plungės rajono pramonės parko 

steigimo 

 

Dėl pritarimo Plungės rajono 

savivaldybės 2020–2022 metų 

strateginio veiklos plano 2020 m. 

įgyvendinimo ataskaitai 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

tarybos 2020 m. balandžio 23 d. 

sprendimo Nr. T1-47 „Dėl Plungės 

rajono savivaldybės vaikų ir jaunimo 

socializacijos (vasaros poilsio) 

programų rėmimo konkurso tvarkos 

aprašo patvirtinimo“ pakeitimo 

 

Dėl biudžetinių įstaigų – Plungės r. 

Platelių gimnazijos ir Plungės r. 

Šateikių pagrindinės mokyklos – 

reorganizavimo sąlygų aprašo 

patvirtinimo. 

 

23 

 

 

 

 

 

 

 

23 

 

 

23 

 

 

 

 

23 

 

 

 

 

 

 

 

23 

 

 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

 

 

- 

 

 

- 

 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

 

 

- 

 

 

- 

 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

 

 

- 

 

 

- 

 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

 

 

- 

 

 

- 

 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

b. s. 

 

 

 

 

 

 

 

b. s. 

 

 

b. s. 

 

 

 

 

b. s. 

 

 

 

 

 

 

 

b. s. 
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T1-135 

 

 

T1-136 

 

 

 

 

 

 

T1-137 

 

 

T1-138 

 

 

 

 

 

T1-139 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

T1-140 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

T1-141 

 

 

 

 

 

 

T1-142 

 

Dėl Plungės r. Liepijų mokyklos 

nuostatų patvirtinimo 

 

Dėl biudžetinių įstaigų - Plungės 

akademiko Adolfo Jucio 

progimnazijos ir Plungės vyskupo 

Motiejaus Valančiaus pradinės 

mokyklos - reorganizavimo sąlygų 

aprašo patvirtinimo 

 

Dėl Plungės akademiko Adolfo Jucio 

progimnazijos nuostatų patvirtinimo 

 

Dėl specialiosios tikslinės dotacijos 

mokymo lėšų dalies, tenkančios 

Savivaldybei, apskaičiavimo, 

paskirstymo ir panaudojimo tvarkos 

aprašo patvirtinimo 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

tarybos 2021 m. sausio 28 d. 

sprendimo Nr. T1-7 „Dėl Plungės 

rajono savivaldybės bendrojo 

ugdymo mokyklų, ikimokyklinį 

ugdymą vykdančių įstaigų, formalųjį 

švietimą papildančių įstaigų bei 

Plungės paslaugų ir švietimo 

pagalbos centro pedagoginių 

pareigybių ir nepedagoginių 

pareigybių, finansuojamų iš mokymo 

lėšų, ir etatų normatyvų 

patvirtinimo“ pakeitimo 

 

Dėl įkainių už pagrindinės sesijos 

valstybinių ir mokyklinių brandos 

egzaminų vykdymą, mokyklinių 

brandos egzaminų kandidatų darbų 

vertinimą ir apeliacijų nagrinėjimą, 

pakartotinės sesijos valstybinių ir 

mokyklinių brandos egzaminų 

vykdymą, kandidatų darbų vertinimą 

ir apeliacijų nagrinėjimą patvirtinimo 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

švietimo įstaigų, įgyvendinančių 

ikimokyklinio ir priešmokyklinio 

ugdymo programas, ikimokyklinio ir 

priešmokyklinio ugdymo grupių 

darbo vasaros metu 

 

Dėl VšĮ Plungės atviro jaunimo 

centro įstatų patvirtinimo 

23 

 

 

23 

 

 

 

 

 

 

23 

 

 

23 

 

 

 

 

 

23 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

23 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

23 

 

 

 

 

 

 

23 

 

- 

 

 

- 
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- 

 

 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

 

- 

 

b. s. 

 

 

b. s. 

 

 

 

 

 

 

b. s. 

 

 

b. s. 

 

 

 

 

 

b. s. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

b. s. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

b. s. 

 

 

 

 

 

 

b. s. 

 



20 

 

T1-143 

 

 

 

 

 

 

T1-144 

 

 

 

 

 

T1-145 

 

 

 

 

T1-146 

 

 

 

T1-147 

 

 

 

 

 

T1-148 

 

 

 

 

 

 

 

T1-149 

 

 

 

 

T1-150 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

tarybos 2019 m. kovo 21 d. 

sprendimo Nr. T1-47 „Dėl socialinės 

paramos mokiniams teikimo Plungės 

rajono savivaldybėje tvarkos aprašo 

patvirtinimo 

 

Dėl Plungės socialinių paslaugų 

centro bendruomeniniuose vaikų 

globos namuose teikiamos ilgalaikės 

(trumpalaikės) globos paslaugos 

kainos patvirtinimo 

 

Dėl Socialinių paslaugų poreikio 

nustatymo ir skyrimo Plungės rajono 

savivaldybėje tvarkos aprašo 

patvirtinimo 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybei 

nuosavybės teise priklausančio 

nekilnojamojo turto nurašymo 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

tarybos 2005 m. birželio 16 d. 

sprendimo Nr. T1-6-153 „Dėl turto 

Žemaičių Kalvarijos kultūros centrui 

perdavimo“ pakeitimo 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

tarybos 2018 m. liepos 26 d. 

sprendimo Nr. T1-156 „Dėl Viešame 

aukcione parduodamo Savivaldybės 

nekilnojamojo turto ir kitų 

nekilnojamųjų daiktų sąrašo 

patvirtinimo“ pakeitimo 

 

Dėl sutikimo perimti kompiuterinę 

įrangą Savivaldybės nuosavybėn ir 

jos perdavimo valdyti, naudoti ir 

disponuoti patikėjimo teise 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

tarybos 2021 m. sausio 28 d. 

sprendimo Nr. T1-21 „Dėl Plungės 

rajono savivaldybės tarybos 2020 m. 

lapkričio 26 d. sprendimo Nr. T1-272 

„Dėl 2021–2028 metų Plungės 

rajono savivaldybės vietinės 

reikšmės kelių (gatvių) tvarkymo 

prioritetų sąrašo kriterijų 

patvirtinimo“ pakeitimo“ pakeitimo 

 

23 

 

 

 

 

 

 

23 

 

 

 

 

 

23 

 

 

 

 

23 

 

 

 

23 

 

 

 

 

 

23 

 

 

 

 

 

 

 

23 

 

 

 

 

23 
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- 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

b. s. 

 

 

 

 

 

 

b. s. 

 

 

 

 

 

b. s. 
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T1-151 

 

 

 

 

 

T1-152 

 

 

 

 

T1-153 

 

 

 

T1-154 

 

 

 

 

T1-155 

 

T1-156 

 

 

 

 

 

T1-157 

 

 

 

 

 

 

T1-158 

 

 

 

T1-159 

 

 

 

 

 

 

 

 

T1-160 

 

 

 

Dėl 2021–2028 metų Plungės rajono 

savivaldybės kaimiškųjų seniūnijų 

prioritetinių vietinės reikšmės kelių 

(gatvių) tvarkymo sąrašo 

patvirtinimo 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

seniūnijų seniūnaičių sueigos ir 

išplėstinės seniūnaičių sueigos 

nuostatų patvirtinimo 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

seniūnaičių rinkimų tvarkos aprašo 

patvirtinimo 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

vietos gyventojų apklausos 

organizavimo tvarkos aprašo 

patvirtinimo 

 

Dėl pavadinimo gatvei suteikimo 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

infrastruktūros plėtros rėmimo 

programos komisijos sudėties ir 

Komisijos darbo reglamento 

patvirtinimo 

 

Dėl Savivaldybės infrastruktūros 

pripažinimo prioritetine kriterijų ir 

Plungės rajono savivaldybės 

infrastruktūros pripažinimo 

prioritetine tvarkos aprašo 

patvirtinimo 

 

Dėl valstybės nekilnojamojo turto 

perėmimo Plungės rajono 

savivaldybės nuosavybėn 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

tarybos 2021 m. kovo 25 d. 

sprendimo Nr. T1-90 „Dėl Plungės 

rajono savivaldybės biudžetinių 

įstaigų didžiausio leistino pareigybių 

(be pareigybių, finansuojamų iš 

ugdymo reikmėms finansuoti lėšų) 

skaičiaus patvirtinimo“ pakeitimo 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

tarybos 2021 m. balandžio 29 d. 

sprendimo Nr. T1-116 „Dėl pritarimo 

uždarosios akcinės bendrovės  

23 

 

 

 

 

 

23 

 

 

 

 

23 

 

 

 

23 

 

 

 

 

23 

 

23 

 

 

 

 

 

23 
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- 
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b. s. 

 

 

 

 

 

b. s. 

 

 

 

 

b. s. 

 

 

 

b. s. 
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b. s. 

 

 

 

 

 

b. s. 
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b. s. 
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T1-161 
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„Plungės šilumos tinklai“ įstatinio 

kapitalo mažinimui“ pakeitimo 

 

Dėl 2022 metų nekilnojamojo turto 

mokesčio tarifo nustatymo 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

tarybos 2021 m. vasario 18 d. 

sprendimo Nr. T1-50 „Dėl Plungės 

rajono savivaldybės 2021 metų 

biudžeto patvirtinimo“ ir jį keitusių 

sprendimų pakeitimo 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

tarybos 2019 m. birželio 27 d. 

sprendimo Nr. T1-165 „Dėl 

ilgalaikės paskolos paėmimo ir 

panaudojimo“ pakeitimo 

 

Dėl Savivaldybės būstų pardavimo 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

tarybos 2020 m. rugsėjo 24 d. 

sprendimo Nr. T1-204 „Dėl Vietinės 

rinkliavos už leidimų atlikti kasimo 

darbus Plungės rajono savivaldybės 

viešojo naudojimo teritorijoje, 

atitverti ją ar jos dalį arba apriboti 

eismą joje išdavimą nuostatų 

patvirtinimo“ pakeitimo 

 

Dėl pritarimo viešosios įstaigos 

Plungės rajono greitosios medicinos 

pagalbos 2020 metų veiklos 

ataskaitai 

 

Dėl leidimo išnuomoti 

negyvenamąsias patalpas 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

tarybos veiklos reglamento 

patvirtinimo 
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